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Namens de St. Sportraad Dalfsen, die sport en bewegen hoog in het vaandel heeft 
staan,wil ik graag het volgende naar voren brengen: 
 
Op verzoek van de gemeenteraad heeft het college van B&W een aantal 
toekomstscenario’s ontwikkeld voor het ‘Ontmoetingscentrum de Trefkoele’ . 
 
Het gebouw is van begin jaren 70, 40 jaar oud. 
Omdat de behoefte naar binnensport sterk toenam, werd er begin jaren 90 een 
sobere sporthal bij gebouwd. 
Uit diverse onderzoeken komt naar voren dat de huidige beschikbaarheid van 
ruimten die geschikt zijn voor sport en bewegen onvoldoende is. 
De beheerder moet jaarlijks vele malen naar compromissen zoeken om het voor de  
huurders  acceptabel te maken. Echter dat heeft zijn grenzen. Verenigingsbesturen 
kijken elkaar boos aan als blijkt dat de een niet wil wijken voor de ander. 
Wat er ook met de Trefkoele gebeurt, er zal naar de mening van de Sportraad meer 
ruimte beschikbaar moeten komen. 
Voor de Sportraad is het onacceptabel als er vele miljoenen Euro’s worden 
uitgegeven en dat die forse investeringen niet leiden tot meer beschikbare ruimte 
voor sport en spel. De huidige accommodatie is hiervoor immers nu al te klein. 
 
Als er in Dalfsen sportstimulerende activiteiten plaatsvinden, dan is de intentie dat 
meer mensen in alle leeftijden meer gaan bewegen. 
Voor een aantal van deze activiteiten is een binnensportaccommodatie vereist. 
Voor meerdere binnensportverenigingen is het ondenkbaar dat we buiten het dorp 
(de dorpskern?) moeten gaan sporten. Van jonge kinderen die nu in de Trefkoele 
aan sport doen kun je niet verlangen dat ze naar het buitengebied of nog erger naar 
Nieuwleusen of Lemelerveld moeten gaan om daar te sporten. Zij zullen afhaken en 
dus zal er dan minder uren verhuurd worden en zullen verenigingen in de problemen 
komen en voor sommige verenigingen komt dan zelfs mogelijk het bestaansrecht in 
het geding. Deze mogelijke ontwikkeling zou in strijd zijn met uw eigen beleid 
verwoord in de notitie ”Op uw gezondheid”. Ik kom daar straks op terug. 
Dat binnen een straal van 20 km ook gesport kan worden is in een stedelijke 
omgeving misschien wel acceptabel, maar in landelijke gebieden niet. Dalfsen is 
geen dorp dat aan landelijke normen voldoet, dus laat die normen dan ook niet voor 
Dalfsen gelden. De Raad is er om namens de bevolking in Dalfsen besluiten te 
nemen en die besluiten kunnen alleen maar gebaseerd zijn op de normen en 
waarden die de bevolking van Dalfsen aan de vertegenwoordigers heeft 
meegegeven! 
De grootste accommodatie voor sport en bewegen ligt in de kern van Dalfsen en 
moet daar ook blijven.  
De Sportraad deelt het standpunt van het college dat het opwaarderen van deze 
accommodatie tot Kulturhus op deze locatie de beste keuze is. 
 
 
Het Gemeentebestuur van Dalfsen heeft op verschillende beleidsterreinen 
vastgelegd dat sport en bewegen een positieve bijdrage levert voor de gezondheid 
en het maatschappelijk welzijn van de bevolking in onze gemeente. 
 



Ik wil u in dit verband herinneren aan uw beleidsnotitie van mei 2007 “ Op uw 
gezondheid”, die handelt over sport, gezondheid en het nut van bewegen in de 
gemeente Dalfsen. 
In deze notitie worden een aantal aanbevelingen gedaan met als doel om vooral 
kinderen  meer te laten bewegen. 
Het kan toch niet zo zijn dat u als raad deze aanbevelingen nu naast u zich neer legt. 
 
In  deze notitie worden er een aantal aanbevelingen gedaan. 
Ik noem er een paar: 
 
1-Het sport kennismakingsprogramma in overeenstemming met de 
sportdoelstellingen van de brede school fasegewijs invoeren op alle basisscholen in 
de gemeente Dalfsen.  
2-. Schoolactiviteiten gericht op bewegen met plezier, waaraan ieder kind kan 
meedoen, te stimuleren  
3-Sportkennismaking vergroten van deelname aan bewegingscultuur en de 
binding aan sport vergroten door het bevorderen van doorstroming naar verenigingen 
  
Het zijn uw woorden! 
 
En om het met eigen woorden te zeggen: 
Het beleid van het gemeentebestuur  is erop gericht deelname aan de 
bewegingscultuur te vergroten, ….. maar kennelijk niet in de eigen kern. 
U financiert een sportstimulerend programma om doorstroom van leden naar 
verenigingen te bevorderen, alleen die leden kunnen niet meer in Dalfsen 
terecht… 
  
In uw notitie benadrukt de raad het belang van het bewegen door de jeugd, de jeugd 
heeft de toekomst, maar natuurlijk is meer bewegen voor alle leeftijdsgroepen voor 
een goede gezondheid en voor maatschappelijk welzijn van het grootste belang. 
 
Als toch besloten wordt om het ontmoetingscentrum uit te breiden tot een Kulturhus,  
dan zijn hierbij in de visie van de Sportraad de volgende zaken erg belangrijk: 
 

• De keuze tot renovatie van de Trefkoele op de huidige locatie wordt 
onderschreven; 

• Om tegemoet te komen aan de wens van de binnensportverenigingen voor 
meer ruimte voor Sport en Spel wordt geadviseerd bij de renovatie tevens een 
uitbreiding met een spel- of gymzaal te betrekken; 

• Voor jonge kinderen wordt het mogelijk moeten sporten in het buitengebied 
afgewezen; 

• Buiten de kern van Dalfsen is er op de gewenste uren geen ruimte 
beschikbaar voor de binnensport. 

• Voor de meeste binnensportverenigingen is het ondenkbaar buiten het dorp te 
moeten gaan sporten. De Sportraad acht deze optie ook in strijd met de 
uitgangspunten van uw eigen beleidsnotitie “Op uw gezondheid”; 
 
 
 
 



• Ongeacht de keuze die de gemeenteraad uiteindelijk maakt bij dit project, 
vragen de binnensportverenigingen om de garantie dat de huurtarieven niet 
worden verhoogd om de beoogde investeringen mogelijk te maken. Het 
huidige beleid van aanpassing van de tarieven met de jaarlijkse 
inflatiekorrektie dient te worden gecontinueerd. 

 
Samenvattend vraagt de Sportraad aan de Raad  bij de beoogde opwaardering van 
de Trefkoele tot een Kulturhus,  om de accommodatie uit te breiden met een Spel of 
gymzaal en de uitgangspunten van de beleidsnotitie “Op uw gezondheid” te blijven 
toepassen! 
 
Ik dank u voor uw aandacht. 
   


